
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 26/11/2024 
 
Του:  Μπούμπα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Νομού Σερρών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
 
ΘΕΜΑ: «Ακατάλληλο φαινομενικά λόγω στατικότητας το 1ο Δημοτικό 

Σχολείο Ανατολής Ιωαννίνων» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως μας ενημέρωσαν, σοβαρό ζήτημα στατικότητας έχει προκύψει στο 1ο Δημοτικό 
Σχολείο Ανατολής Ιωαννίνων, κατόπιν της εμφάνισης κάποιων ρωγμών ως απόρροια 
πιθανότατα μίας ευδιάκριτης καθίζησης. Η εν λόγω προέρχεται από τα σημεία ένωσης 
δύο κτηρίων, του παλαιότερου ως προς την κατασκευή με το νεότερο ως επέκταση του 
παλαιότερου. Η ανησυχία ως προς τη στατικότητα του κτηρίου εντάθηκε ύστερα από 
την έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς, παρόλο που οι ρωγμές στο αναφερόμενο 
σχολικό κτήριο είχαν επισημανθεί στις αρμόδιες τεχνικές υπηρεσίες κατά κόρον τα 
τελευταία χρόνια από τη Δ/νση του Σχολείου. Συνεπώς, καταληκτικά τίθεται μείζον 
ζήτημα ασφάλειας των 240 μαθητών και του διδακτικού προσωπικού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Επειδή το σοβαρό θέμα της διεύρυνσης των ρωγμών στο 1ο Δημοτικό Σχολείο 
Ανατολής Ιωαννίνων βρίσκεται σε εξέλιξη και κατά τον παρόντα χρόνο, πώς προτίθεστε 
να ενεργήσετε, ώστε να καταλαγιάσετε την αγωνία των εκπαιδευτικών και των γονέων, 
διότι κάθε καθυστέρηση οποιασδήποτε λύσης θα εγκυμονούσε σοβαρούς κινδύνους για 
την υγεία και την ασφάλεια τόσο των μαθητών όσο και του διδακτικού προσωπικού; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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